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   Astazi la Sighetu Marmatiei s-a desfasurat o noua campanie de donare de sange, in fostul
sediu al Centrului de Transfuzie al Spitalului Municipal, din coltul Policlinicii, loc foarte bine
cunoscut celor care vreme de multi ani au donat sange la intervale regulate, din diferite motive.

  

   Printre donatori m-am numarat si eu, pana la inchiderea acestui punct de lucru din Sighet, am
reusit sa donez vreme de 5 ani. Astazi m-am dus din nou, nu manat de dorinta de a primi vreo
recompensa - cand eu donam se dadeau bonuri - , chiar nu stiu daca se da ceva acum, nu
m-am interesat, ci din dorinta de a dona sange pur si simplu. Am ajuns pe la 8:30, gasind deja
la rand vreo 10 persoane care, din vorbele lor, mai donasera si inainte cand veneau cei de la
Baia Mare. Ne-am asezat cuminti la rand, am completat formularele alea vesnice - de parca nu
se poate face o baza de date cu donatorii si sa se simplifice procedeele pre-donare - si am
asteptat sa ne cheme si pe noi pe rand la donare de sange. 

  

   Se facuse deja ora 9, cand printr-o alta usa, care dadea spre coridorul policlinicii au inceput
sa intre cateva doamne - mult spus - care vroiau sa doneze sange dar sa nu fie puse in rand cu
lumea - aici eram inclusi noi cei aflati la coada ,,oficiala,, unde deja eram vreo 20 de persoane  -
si pe care doamnele asistente le-au lasat sa intre ca daca tot se cunosteau intre ele, de ce sa
nu profite! Si noi am stat in continuare la rand, unii dintre noi gandindu-ne ca poate am gresit
usa, un domn chiar a intrebat-o pe una dintre asistente daca nu cumva el s-a pus la usa gresita.
Din punctul ei de vedere, nu prea conta la ce usa statea dansul, atata timp cat ea era inauntru
si el afara. Si noi la fel.
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   Desi am vrut sa donez sange azi, am facut stanga imprejur si am plecat. Nu inainte de a face
o plimbare pana in fata celeilalte usi, unde mai astepta o femeie, deci tot ceva cunostinta de-a
cuiva, si care nu trebuia sa stea afara cu toata gloata...adica noi.

      

   Consider ca e necesara redeschiderea centrului de donare de la Sighet pentru ca este nevoie
de sange, dar nu in conditii ca cele de azi si nu cred ca cei care fac apel la noi, - adica angajatii
centrelor de donare - trebuie sa ne trateze astfel. Daca tot am venit sa donam sange de ce nu
suntem tratati ca atare, de ce nu suntem primiti asa cum ar trebui sa fim primiti? Sau macar sa
ni se spuna la ce usa sa asteptam. Sau asistentele sa nu profite de pozitia lor si sa isi introduca
cunostintele prin spate in timp ce noi cei de afara stam ca prostii! Daca eu ma duc si donez
sange pentru cineva anume chiar sunt obligat sa stau ore in sir la coada, ignorat de personalul
de acolo, doar pentru ca exista acest sistem de pile, cunostinte si relatii? Rusine doamnelor
asistente pentru ca ne tratati astfel!

  

   Are rost sa va mai spun ca si eu sunt asistent medical si am stat la rand?
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